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Minnesanteckningar Näringslivsråd 3 mars 
2023 
Datum: 3 mars 2023 

Tid: 13.00-14.15 

Plats: Norrtäljesalen, Norrtälje kommunhus  

 

Närvarande  
Bino Drummond (M), ordförande 

Andrea Kronvall (SD) 

Ulrika Falk (S) 

Anette Madsen, kommundirektör 

Benjamin Råd Vaher, näringsliv- och etableringschef 

Daniel Klemesrud, näringslivsutvecklare 

Fanny Wennman, näringslivssamordnare 

Clas-Håkan Jansson, Görla Företagsby  

Jörgen Larsson, Rimbo företagarförening 

Peter Grafström, Rimbo Köpmannakår 

Katarina Hedman, LRF 

Kristofer Dethorey, Rådmansö- Frötuna Företagarförening  

Jörgen Eriksson, Visit Roslagen  

Peter Jansson, Nyföretagarcentrum Roslagen och Företagslabbet  

Boel Norman Högberg, Norrtälje Handelsstad  

Mia Lewell, Företagarna Roslagen  
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Kristian Espas, Holmen 

Inbjudna gäster:  

Linus Temrin, verksamhetsutvecklare  

Emma Tarrodi Orlunder, översiksplanerare 

Johan Matsson, översiktsplanerare 

 
1 Öppnande av mötet 

Bino Drummond hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet. 

2 Presentation av syftet med mötet och dagens agenda 

Benjamin Råd Vaher presenterar syftet med dagens möte: 

• Företagslinjen, nytt telefonnummer och e-postadress till Norrtälje kommun för 

företag. 

• Presentation av Översiktsplan 2050 och Fördjupad översiktsplan Norrtälje stad. 

• Ta upp inkomna svar från uppdraget som skickades i samband med kallelsen. 

3 Företagslinjen  

Linus Temrin och Daniel Klemesrud informerar om företagslinjen.  

Näringslivsavdelningen har tillsammans med Kontaktcenter tagit fram ett 

telefonnummer och en mejladress till Norrtälje kommun för företagare. Syftet är 

att kommunen internt ska kunna samla statistik kring företagsärenden, följa upp 

service till företag och snabbt koppla företag till rätt kompetens inom kommunen.  

Kontaktuppgifter till företagslinjen: 

0176-710 01 

Kontaktcenter.foretag@norrtalje.se 

4 ÖP 2050 och FÖP Norrtälje stad  

Översiktsplanerarna Emma Tarrodi och Johan Mattson var inbjudna för att 

informera inför kommande samråd för Översiktsplanen: 

• Alla kommuner har en översiktsplan 

• Viljeinriktning och vision 
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• Användning av mark- och vatten 

• Vägledning för kommande planering och byggprojekt, men även för 

bevarande 

• Inte bindande 

• Antas av kommunfullmäktige 

• Samråd för mellan 27 februari - 30 april (ÖP 2050 med fördjupning för 

Norrtälje stad) 

• Utställning FÖP Rimbo under april-juni 

• Plattform med text och kartmaterial 

• Karta med föreslagen mark- och vattenanvändning 

• Hänsynskartor som visar ex. värdefull natur, områden med potentiellt 

förorenad mark mm. 

• Länk till översiktsplanarbetet: Norrtälje kommuns digitala översiktsplan 

• Besök översiktsplanerarna på öppet hus 

• Uppmuntra dina medlemmar att lämna synpunkter 

• Gå gärna in och lämna synpunkter via webbsidan under samrådet! 

• Länk till webbsidan: https://www.norrtalje.se/info/stad-och-trafik/norrtalje-

vaxer/oversiktsplan-och-

detaljplanering/oversiktsplanering/oversiktsplan2050/  

 

5 Återkoppling uppdrag 

Fråga: En av de fem övergripande strategierna i översiktsplanen lyder: Ett gott 

företagsklimat och goda förutsättningar för näringslivet ska utveckla nya och 

befintliga företag. Vad betyder det för er? Och hur ser vi till att Norrtälje verkligen 

är en företagsvänlig kommun?   

 

Clas-Håkan Jansson, Görla Företagsby  

Det måste finnas färdiga tomter för industrimark och det måste finnas tomter för 

bostäder till företagsledare och anställda.   

Företagarna behöver få snabb och bra respons från kommunen.  

https://www.norrtalje.se/info/stad-och-trafik/norrtalje-vaxer/oversiktsplan-och-detaljplanering/oversiktsplanering/oversiktsplan2050/
https://www.norrtalje.se/info/stad-och-trafik/norrtalje-vaxer/oversiktsplan-och-detaljplanering/oversiktsplanering/oversiktsplan2050/
https://www.norrtalje.se/info/stad-och-trafik/norrtalje-vaxer/oversiktsplan-och-detaljplanering/oversiktsplanering/oversiktsplan2050/
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Jörgen Larsson, Rimbo Företagarförening  

Kommunikationen med kommunen är bristande idag och behöver bli bättre. 

Positivt att Näringslivschef är med på föreningens styrelsemöten men inte 

tillräckligt.  

Översiktsplanen innehåller felaktiga siffror gällande befolkningsmängd och 

skolplatser. Det är viktigt att siffrorna stämmer. Kommer inkomma med dessa 

synpunkter på översiktsplanen i ett yttrande.  

Peter Grafström, Rimbo Köpmannakår 

Flera handlare i Rimbo centrum riskerar att behöva stänga. Som centrum ser ut 

idag finns det ingenting att göra och det är ingen trevlig plats att vara på.  

Den plan som finns för Rimbo är bra men det är problematiskt att den skjuts upp. 

Utveckling av Rimbo centrum behöver prioriteras.  

Katarina Hedman, LRF 

Lantbrukarna generellt vill ha bättre kontakt med kommunen och få bättre stöd.  

Önskar få stöd från kommunen i ärenden med andra myndigheter, exempelvis 

länsstyrelsen.  

Kristofer Dethorey, Rådmansö- Frötuna Företagarförening 

Det är viktigt att marknadsföra Norrtälje kommun och Roslagen   

Jörgen Eriksson, Visit Roslagen 

Det behövs fler ställplatser för att öka antalet besökare i kommunen. 

Visit Roslagen tar gärna emot förslag från de andra i nätverket kring 

marknadsföring av Roslagen som destination.  

Peter Jansson, Nyföretagarcentrum Roslagen och Företagslabbet 

Kommunen måste vara lättillgänglig och transparent.  

Viktigt med personlig kontakt på kommunen.  

Trots att det är mycket som fungerar bra på kommunen finns det en upplevelse 

att det fungerar dåligt på grund av bristande transparens. Företagarna har dålig 

koll på kommunen.  

Boel Norman Högberg, Norrtälje Handelsstad  

Infrastrukturen är viktigt. Det måste vara smidigt att ta sig mellan de olika 

handelsområdena i Norrtälje stad, även för de som inte har bil.  
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Det är viktigt att vi får barnfamiljer till kommunen. För detta krävs att det finns 

områden där vi kan bygga för familjer.  

Mia Lewell, Företagarna Roslagen  

Understryker vikten av kommunikation och att de bra saker som kommunen gör 

kommuniceras ut till företagarna. Företagarföreningarna har en viktig roll i denna 

informationsspridning.  

Kristian Espas, Holmen 

Vi behöver hjälpas åt för att få högre kompetens till Norrtälje kommun.  

Vägen till Hallstavik behöver bli bättre och lokaltrafiken behöver utvecklas. Vi tror 

att många av våra ingenjörer kommer bo i Norrtälje så det är viktigt att det går att pendla 

till Hallstavik.  

Kan detta nätverk sammabeta med rekrytering? När någon anställer kanske personen 

flyttar hit med en partner som har värdefull kompetens för någon annan.  

6 Nästa möte  

18 oktober 2023 

7 Avslutning 

Bino Drummond avslutar mötet.  


